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                                  Protokół  Nr XLIII/2009 

z XLIII   Sesji  Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 16 lipca 2009 roku  

                 w sali  Urzędu  Miejskiego, Stary Rynek 1  

 

Ustawowy stan  Radnych - 21  

Radnych obecnych           - 21 

           Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad  Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XLI, XLII Sesji Rady Miejskiej. 

4. Informacja o planach finansowych szkół i przedszkoli na 2009 rok w zakresie  

    remontów podczas wakacji. 

5. Rozpatrzenie uchwał:  
    1/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2009 rok, 

    2/ w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie planowanego  

        deficytu budżetu na 2009 rok, 

    3/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasta Łowicz umowy  

        o dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej przedsięwzięcia  

        inwestycyjnego p.n.„Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej nr1”, 

   4/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Stronie  Śląskie na remont muru  

       oporowego na rzece Białej Lądeckiej przy ul. Zielonej w Stroniu Śląskim, 

    5/w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej  

       dla nauczycieli korzystających  z opieki zdrowotnej  oraz warunków i sposobu ich  

        przyznawania, 

    6/ w sprawie przeznaczenia do sprzedaży niezabudowanej  nieruchomości położonej  

        w Łowiczu przy ul. Armii Krajowej, obręb Korabka,  

    7/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład Gospodarki Mieszkaniowej 

        w Łowiczu kolejnych umów dzierżawy i umów najmu po umowach zawartych na czas 

        oznaczony z tymi samymi stronami, której podmiotem są te same nieruchomości 

        znajdujące się w zasobach Gminy Miasta Łowicza, pozostające w administracji tej  

        jednostki organizacyjnej,  

    8/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności niezabudowanej nieruchomości 

        położonej w Łowiczu, obręb Korabka. 

   9/  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Łowicz umowy      

        o dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej przedsięwzięcia  

        inwestycyjnego pn: „Budowa zadaszonej trybuny Stadionu OS iR  nr 1 

        w Łowiczu  realizowanego w ramach zadania „Modernizacja stadionu OS i R” 

  10/ w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Łowickiego w sprawie  

        przekształcenia Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. 

 6. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji. 

 8. Interpelacje, zapytania, sprawy różne. 

 9. Ustalenia terminu następnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

10.Zakończenie obrad XLIII  Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.       

 

Ad.1. 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Henryk Zasępa. 

Powitał Radnych, Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, Pana Bolesława 

Heichmana Wicestarostę Łowickiego, Dyrektorów jednostek, Przewodniczących Zarządu 

Osiedli, Pana Zygmunta Galanta  Komendanta Powiatowego Policji, Pana Jan Gładysa  -
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Zastępcę Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej, Sekretarza Miasta Panią 

Marię Więckowską, Radcę Prawnego Panią Jolantę Służalską- Mrożewską, Skarbnika Miasta 

Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału, pracowników Urzędu Miejskiego  

i przedstawicieli mediów oraz zaproszonych gości. 

 

Ad.2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni i  wszyscy zaproszeni  

na  Sesję otrzymali porządek obrad.  

                        Radni propozycji zmian nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęły  2 pisma od Burmistrza Miasta  

w sprawie wprowadzenia 2 projektów uchwał: 

1/w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Łowicz umowy      

   o dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej przedsięwzięcia  

   inwestycyjnego pn: „Budowa zadaszonej trybuny Stadionu OS iR  nr 1 

   w Łowiczu  realizowanego w ramach zadania „Modernizacja stadionu OS i R” 

2/w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Łowickiego w sprawie  

   przekształcenia Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. 

                         / pisma stanowią  załączniki/ 

Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta- poinformowała, że zgodnie z art.20 ust.5 

ustawy o samorządzie gminnym na wniosek wójta Przewodniczący Rady Gminy jest 

obowiązany wprowadzić  do porządku obrad najbliższej sesji rady gminy projekt uchwały, 

jeżeli wpłynął on do rady gminy,co najmniej 7 dni przed dniem rozpoczęcia sesji rady. 

Jeśli termin nie zostanie zachowany to Rada gminy zgodnie z art.20 ust.1a „rada gminy może 

wprowadzić zmiany w porządku  bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady”. 

Radny Ryszard Szmajdziński - stwierdził, że  spodziewał się różnych  argumentacji  

w sprawie wprowadzenia dodatkowego projektu uchwał do porządku obrad. Stwierdził,  

że jest zdziwiony wnikliwością, przewidywalnością i inteligencją prawną Pani Sekretarz. 

Radny poinformował, że pismo do Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęło 14 lipca b.r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej jest zobowiązany do wprowadzenia do porządku obrad. 

Pani Sekretarz cytuje zapisy ustawy o samorządzie gminnym w zakresie wprowadzenia 

projektów uchwał do porządku obrad. Stwierdził, że Pani Sekretarz  chyba nie chce obrażać 

inteligencji radnych takimi tłumaczeniami. 

Radni na początku kadencji otrzymali Statut Miasta, z którego zapisu  w par.25 ust.3 wynika 

„o terminie, miejscu i proponowanym porządku obrad sesyjnych powiadamia się radnych 

najpóźniej na 5 dni przed terminem obrad, za pomocą listów poleconych lub inny skuteczny 

sposób.” Zwrócił  się z zapytaniem, czy Pani Sekretarz otrzymała delegację ustawową  

do takiej interpretacji przepisów, czy są to przekłamania, jakiego się dopuściła. 

Pani Jolanta Służalska - Mrożewska -Radca Prawny-poinformowała, że Radni zgodnie  

z ustawą o samorządzie gminnym i zapisami w Statucie Miasta otrzymali proponowany 

porządek obrad sesji wraz z projektami uchwał. Przepisy mówią, że można zmienić porządek 

obrad  za zgodą radnych  bezwzględna wielkością głosów ustawowego składu rady. 

Stwierdziła, że nie ma sprzeczności pomiędzy przepisami a wypowiedzią Pani Sekretarz  

Miasta Pani Sekretarz odczytała przepisy wynikające z ustawy o samorządzie gminnym. 

Jest obowiązek Przewodniczącego Rady Miejskiej  do wprowadzenia projektów uchwał pod  

obrady sesji. Wpłynął wniosek Pana Burmistrza Miasta i powinien być przegłosowany 

bezwzględną większością głosów, aby projekt uchwały wprowadzić Stwierdziła, że nie ma 

żadnych sprzeczności i porządek obrad może być zmieniony. Nie ma żadnego przepisu, że nie 

można zmienić porządku obrad. 
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Radny Ryszard Szmajdziński - stwierdził, że są to ogólne zapisy, czego dotyczy  

uszczegółowienie zapisów. Stwierdził, że projekt uchwały jest bardzo ważny dla   

mieszkańców miasta i powiatu łowickiego a proponowane zmiany dotyczą struktury  

funkcjonowania służby zdrowia. Czy można wprowadzić w ostatniej chwili tak ważny projekt 

uchwały. 

Pani Radca Prawny - poinformowała, że nie wypowiadała się, co do treści merytorycznej 

uchwały,ale przedstawienia formalnych uwarunkowań zmian w porządku obrad. 

Stwierdziła, że można dokonać zmiany porządku obrad poprzez oddzielne głosowanie.  

Radny Ryszard Szmajdziński - zwrócił się z prośbą o uszczegółowienie art.20 ust.5  

Pani Jolanta Mrożewska -Radca Prawny  poinformowała, że art. 20 ust.5 odnosi się do  

obowiązku Przewodniczącego Rady Miejskiej do wprowadzenia do porządku obrad projektu 

uchwały. 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta-stwierdził, że wielokrotnie na sesjach 

dokonywano zmian w proponowanym porządku obrad.  

Na dzisiejszej sesji wpłynęły pisma o wprowadzenie 2 projektów do porządku obrad.  

Można ich nie wprowadzić,ale stracimy około 900.000 złotych z Funduszu Rozwoju Kultury 

Fizycznej. Można było nie wprowadzać uchwały w sprawie przystąpienia do Łódzkiej Strefy  

Ekonomicznej, ale na takich działaniach straciłoby miasto Łowicz. 

Można było nie wprowadzać uchwały o sprzedaży 9 ha gruntów pod inwestycje.  

Takie działania potrzebne są dla dobra i rozwoju miasta. Stwierdził, że często w ostatniej 

chwili są przygotowywane projekty uchwal. Zaapelował o zrozumienie przez radnych  

i przyjęcie proponowanych projektów uchwał pod obrady sesji. 

Radny Piotr Pochwała stwierdził, że należy zakończyć dyskusję nad formalnymi sprawami  

i przystąpić do dyskusji merytorycznej nad projektami uchwał, które są niezbędne dla dobra 

mieszkańców miasta . 

Należy zwrócić uwagę na efekty działania i jeśli będzie potrzeba to należy częściej spotykać 

się na posiedzeniach. Efektem dobrego działania  władz miasta jest uzyskanie 4 miejsca  

w rankingu „Rzeczpospolitej” spośród gmin, które  pozyskały najwięcej funduszy unijnych  

w latach 2006-2008. 

Radny Robert Wójcik - stwierdził, że radni nie mieli możliwości zapoznania się z projektem  

uchwały,ponieważ otrzymali ją przed sesją. 

Radni powinni mieć możliwość wysłuchania opinii mieszkańców, lekarz, a tymczasem  

są zaskakiwani projektami uchwał o dużym znaczeniu społecznym. 

Można zwołać Sesję Nadzwyczajną w terminie późniejszym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie wprowadzenia do porządku 

obrad projektu w porządku obrad jako uchwały 9,10 :  

1/w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Łowicz umowy o 

dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej przedsięwzięcia inwestycyjnego  

PN: „Budowa zadaszonej trybuny Stadionu OS iR  nr 1  w Łowiczu  realizowanego w ramach 

zadania „Modernizacja stadionu OS i R”  

                            17 „za” 2 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

2/w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Łowickiego w sprawie    

przekształcenia Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. 

                            14 „za”, 4 „przeciw”, 3 „wstrzymujące’ 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie całego porządku obrad wraz 

ze zmianami.           

                           15 „za”, 4 „przeciw”  3 „wstrzymujące” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad XLIII został przyjęty 

większością głosów  a projekty uchwał  zostaną wprowadzone w pkt.5 jako uchwały 9 i 10. 
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Ad.3. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że  Protokół z XLI  i XLII Sesji zostały 

wyłożone w  Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 

  Sekretarz Sesji Radny Michał Anyszewski  oraz pozostali Radni uwag nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Miejskiej na Sekretarza Sesji zgłosił Radną Jolantę Głowacką,  

która  wyraziła zgodę. 

 

Ad.4. 

 

Informacje o planach finansowych szkół i przedszkoli na 2009 rok w zakresie  

remontów podczas wakacji  -przedstawiła Pani Ewa Rześna- Kukieła Inspektor z Wydziału 

Spraw Społecznych / stanowi załącznik /   

Radny Kazimierz Sobieszek - zwrócił się z zapytaniem, czy do budynków  szkolnych  

Zespołu Szkół  przy ul.Grunwaldzkiej dokonano podłączenia gazowego. 

Pan Grzegorz Pełka - Naczelnik Wydziału Inwestycji- poinformował, wykonane zostało 

podłączenie do sieci gazowej Szkoły. Natomiast planowany jest rozruch kotłowni w miesiącu 

wrześniu b.r. 

 

Opinię Komisji Społecznej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Piotr Pochwała  

                                                 / stanowi załącznik/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że  Rada Miejska przyjęła informacje  

do wiadomości. 

 

Ad.5. 

1/ Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2009 rok wraz 

autopoprawką  przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta 

                           / stanowi załącznik/ 

Radny Robert Wójcik - stwierdził, że z  wypowiedzi Skarbnika Miasta wynika,  

że planowane jest dofinansowanie inwestycji realizowanych  na kwotę 400.000 zł  

Natomiast zmniejsza się środki finansowe z monitoringu miasta, zwrócił się z zapytaniem  

jaka jest przyczyna takiego działania. 

Zmniejsza się środki finansowe w wysokości 350.000 złotych z wykonania nawierzchni ulicy 

Chełmońskiego licząc na pozyskanie dotacji ze „ Schetynówki”. 

Jest to dyskusyjne czy wniosek w sprawie pozyskania środków finansowych na budowę dróg 

zostanie rozpatrzony w 2010 roku pozytywnie. 

Stwierdził, że mieszkańcy ulicy Chełmońskiego i innych miejscowości nie będą zadowoleni  

z przełożenia wykonania budowy  nawierzchni na rok 2010. 

Planowane jest zwiększenie środków finansowych na zadania promocyjne miasta, Radni 

chcieliby otrzymać szczegółowe rozliczenie wszystkich imprez miejskich.  

Pan Krzysztof Jan Kaliński -Burmistrz Miasta - poinformował, że w tym roku zostanie 

zakończona budowa kanalizacji w ulicy Chełmońskiego. Ziemia po wykopach powinna  

być dobrze ubita i  dlatego podjęto decyzję o budowie nawierzchni i chodników na 2010 rok. 

Planowane jest wystąpienie z wnioskiem wspólnie z powiatem na pozyskanie środków 

finansowych ze „ Schetynówki”. 

Radny Robert Wójcik - stwierdził, że wiele inwestycji było realizowane, że najpierw 

budowana jest kanalizacja a następnie odbudowa nawierzchni ulicy.                                

Poinformował, że na pewno mieszkańcy ulicy będą mieli słuszne pretensje, że dokonano 

zmniejszenia środków na te zadanie. Wniosek o pozyskanie środków finansowych może  

być złożony, ale nie ma gwarancji, że otrzymamy dodatkowe pieniądze. 
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Pan Krzysztof Jan Kaliński -Burmistrz Miasta - stwierdził, że jest zdziwiony podejściem 

Radnych, że chcemy pozyskać dodatkowe środki dla miasta a radny  wyraża  swoje  

niezadowolenie. Mieszkańcy ulicy Chełmońskiego powinni zrozumieć działania władz 

miasta, ponieważ ulica jest częściowo przejezdna, należy ograniczyć  tylko prędkość 

przejazdu. 

Burmistrz Miasta stwierdził, że można pozyskać ponad 900.000 złotych do budżetu miasta, 

jeśli wystąpimy z wnioskiem o pozyskanie środków z zewnątrz. Można w ten sposób 

zaoszczędzić  pieniądze na inne inwestycje w mieście. 

Pan Cezary Kołodziejski - Dyrektor ZUK - poinformował, że nakładka ulicy 

Chełmońskiego może być wykonana w roku następnym jest to bardzo korzystne, ponieważ 

grunt po rozkopach będzie dobrze zagęszczony. 

Pan Grzegorz Pełka - Naczelnik Wydziału Inwestycji - poinformował, że budowa 

kanalizacji w ulicy Chełmońskiego trwa 3 miesiące i będzie dalej realizowana, ponieważ 

jest to długi odcinek  a roboty są skomplikowane. Pierwotnie planowane było odtworzenie 

jezdni po wykopach. Obecnie mieszkańcy muszą wykazać wiele cierpliwości, aby w roku 

następnym mieli  wykonaną nową  nawierzchnię jezdni i chodniki. Dobrze, że Starostwo 

Powiatowe chce dofinansować tą inwestycję, dlatego wszyscy  powinni być zadowoleni. 

Pan Paweł Gawroński - stwierdził, że  na początku roku informował, że  była pewna  

opieszałość Telekomunikacji Polskiej S.A., która ostatecznie nie wyraziła zgody 

na podłączenie do swojej sieci wszystkich punktów monitoringu.  

Urząd Miejski podjął decyzje, aby wykorzystać sieć światłowodową budowaną  na potrzeby 

E- urzędu do celów monitoringu. Dlatego zwrócono się powtórnie o wyrażenie zgody  

do Telekomunikacji o  wydzierżawienie kanałów telekomunikacyjnych. Potrzebna jest 

również  zgoda Firmy Multimedia, która wcześniej wybudowała sieć na swoje potrzeby.  

Zakres i skomplikowanie projektu spowodował, że na obecną chwilę przygotowane   

są projekty budowlane sieci światłowodowej i przyłączy do punktów monitoringu.  

Obecnie nie ma  możliwości przyśpieszenia terminu realizacji  sieci światłowodowej.  

W roku bieżącym będą wykonane  niezbędne elementy  kanalizacji teletechnicznej   

światłowodów dla Urzędu i monitoringu, a w roku następnym będzie kontynuowana 

rozbudowa sieci, położenie kabli i montaż kamer. Na ukończeniu są prace przygotowawcze 

dokumentacji niezbędnej w tym zakresie. Nie ma żadnych gwarancji, na to, aby zadanie udało 

się w bieżącym roku zrealizować. 

Radny Ryszard Szmajdziński - poinformował, że Radny Robert Wójcik wyraził swoją 

opinię na temat przełożenia budowy nawierzchni w ul. Chełmońskiego i niezadowolenia 

mieszkańców. Zadaniem Burmistrza Miasta jest wyjaśnienie, że planowane podjęcie decyzji 

w tym zakresie jest  celowe i słuszne. Nie należy atakować radnych, czy zadawać pytań jak 

by postąpili Radni w danej sytuacji. Należy rozważyć,co  jest ważniejsze dla miasta czy 

zakończyć rozpoczęta inwestycję, czy oczekiwać na dodatkowe środki finansowe. 

Można  było na etapie planowania inwestycji przeanalizować konieczność przełożenia 

budowy nakładki na rok 2010, a nie obecnie używać różnych argumentacji. 

Burmistrz Miasta stwierdził, że dosyć często wizytuje prowadzoną inwestycję na ulicy 

Chełmońskiego i prowadzi  rozmowy z jej mieszkańcami.  

 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji  

                              Radny Grzegorz Wojciechowski.  

 

 Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miast przedstawił Przewodniczący Komisji  

                             Radny Jacek Haczykowski. 

 Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Piotr Pochwała 
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  Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił   Przewodniczący Komisji  

                            Radny Krzysztof  Zieliński 

                                / stanowią załączniki/ 

                             20 „za”, 0 „przeciw”,  1 „wstrzymał” 

 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła większością    

 głosów uchwałę    

                              U c h w a ł ę  Nr XLIII/366/2009 

 

2/Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu   

    na finansowanie planowanego deficytu budżetu na 2009 rok - przedstawił  

                    Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

                              / stanowi załącznik/ 

  Radny Kazimierz Sobieszek -zwrócił się z zapytaniem, na jakie zadania inwestycyjne 

  przeznaczono dodatkowe środki finansowe. 

  Pan Arkadiusz  Podsędek - poinformował, że w załączniku nr 4 do uchwały są zapisy  

  na jakie inwestycje przeznaczone środki finansowe i w jakiej  wysokości. 

                               

    Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji   

                         Radny Grzegorz Wojciechowski. 

    Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta –przedstawił Przewodniczący Komisji 

                         Radny Jacek Haczykowski. 

    Opinię Komisji Społecznej – przedstawi Przewodniczący Komisji Radny  

                                Piotr Pochwała 

    Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawi  Przewodniczący Komisji   

                               Radny Krzysztof Zieliński. 

                                   / stanowią załączniki/  

                           18„za”, 0 „przeciw”,  2 „wstrzymujące” 

    Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził , że Rada Miejska przyjęła większością  

    głosów  

                            U c h w a ł ę  Nr XLIII/367/2009 

 

 3/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę    

    Miasta Łowicz umowy o dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury  

    Fizycznej przedsięwzięcia inwestycyjnego p.n.„Budowa boiska  

    wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej nr1” - przedstawił  

                    Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta 

                               /stanowi załącznik/ 

                              Pytań, uwag nie zgłoszono. 

 

     Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący  

                        Komisji  Radny Grzegorz Wojciechowski. 

    Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta –przedstawił Przewodniczący  

                       Komisji Radny Jacek  Haczykowski. 

    Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji  

                          Radny Piotr Pochwała 

    Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący 

                        Komisji  Radny Krzysztof Zieliński. 

                             / stanowią załącznik/ 

                                21 „za”, 0 „przeciw”,  0  „wstrzymujących” 
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  Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła większością  

                    głosów   

                              U c h w a ł ę Nr XLIII/368/2009 

 

   4/Projekt uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

      Stronie  Śląskie na remont muru oporowego na rzece Białej Lądeckiej  

      Przy ul. Zielonej w Stroniu Śląskim - przedstawiła  Pani Maria Więckowska  

                                     Sekretarz Miasta. 

                                  /stanowi załącznik / 

                                    Pytań i uwag nie zgłoszono. 

    Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta -przedstawił Przewodniczący  

                       Komisji Radny Jacek Haczykowski. 

    Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący  

                        Komisji  Radny Grzegorz Wojciechowski. 

    Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji  

                          Radny Piotr Pochwała 

     Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący 

                        Komisji  Radny Krzysztof Zieliński. 

                                / stanowią załączniki/ 

                         20 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

      Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził , że Rada Miejska przyjęła           

      jednogłośnie     

                                      U c h w a ł ę Nr XLIII/369/2009 

 

    5/Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń  przyznawanych  

      w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających  z opieki zdrowotnej   

      oraz warunków i sposobu  ich przyznawania - przedstawiła Pani Ewa Rześna- Kukieła  

                    -Inspektor  Wydziału Spraw Społecznych. 

                                        / stanowi załącznik/ 

     Radny Robert Wójcik - zwrócił się z zapytaniem, czy projekt uchwały był opiniowany  

     przez Związki Zawodowe Nauczycielstwa Polskiego. 

     Stwierdził, że projekt uchwały zbyt późno wchodzi w życie, ponieważ może obowiązywać         

     za kilka miesięcy. 

     Jest zapis w uchwale, że  wnioski należy składać w terminie do 30 czerwca każdego roku 

     a rozpatrzone zostaną do 20 lipca. 

     Pani Ewa Rześna-Kukieła- poinformowała, że jest to uchwała nowatorska, wprowadzona  

     po raz pierwszy i jeśli zostanie przyjęta to wnioski można będzie składać w planowanych  

     terminach w tym roku i latach następnych. Niektóre miasta takie uchwały wprowadziły  

     jak: Kutno, Brzeziny, Skierniewice. 

     Radca Prawny -stwierdziła, że jest to przepis prawa miejscowego i będzie obowiązywał   

    od dnia wejścia w życie do chwili jej  zmiany. 

    Radny Robert Wójcik - zwrócił się z zapytaniem, dlaczego ta uchwała nie była  

    opiniowana  na  dodatkowym posiedzeniu  wspólnym wszystkich Komisji. 

    Pani Ewa Rześna -Kukieła - poinformowała, że była opiniowana przez Komisję 

    Społeczną w miesiącu czerwcu b.r. 

    Radny Robert Wójcik - zwrócił się z zapytaniem, czy jest opinia Związków Zawodowych  

    Nauczycieli.  

    Radca  Prawny stwierdziła, że nie jest wymagana opinia związków zawodowych. 

 

    Opinię Komisji Społecznej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Piotr Pochwała. 
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                                        / stanowi załącznik/  

                      16 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących ” 

 

    Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła  większością  

                 głosów   

                               U c h w a ł ę Nr XLIII/370/2009  

 

    6/Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży niezabudowanej  

       nieruchomości położonej w Łowiczu przy ul. Armii Krajowej, obręb Korabka -  

             przedstawiła  Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami 

                                     / stanowi załącznik/ 

                                  Pytań i uwag nie zgłoszono. 

     Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta -przedstawił  Z-ca Przewodniczącego 

                       Komisji Radny Ryszard Szmajdziński  

     Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący  

                        Komisji  Radny Grzegorz Wojciechowski. 

     Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji  

                          Radny Piotr Pochwała 

     Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawi Przewodniczący 

                        Komisji  Radny Krzysztof Zieliński. 

                                  / stanowią załączniki/ 

                    17 „za”, 0 „przeciw”, 1  „wstrzymujący” 

  Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził , że Rada Miejska przyjęła  większością  

                    głosów uchwałę  

                                   U c h w a ł ę  Nr XLIII/371/2009 

 

 7/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład         

    Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów dzierżawy i umów najmu  

    po umowach zawartych na czas oznaczony z tymi  samymi stronami, której  

    podmiotem są te same nieruchomości  znajdujących się w zasobach Gminy Miasta  

    Łowicza, pozostające w administracji tej jednostki organizacyjnej - przedstawiła  

          Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami 

                                    / stanowi załącznik/ 

                               Pytań i uwag nie zgłoszono. 

        Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta -przedstawił  

            Z-ca  Przewodniczącego  Komisji Radny Ryszard Szmajdziński  

       Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący  

                        Komisji  Radny Grzegorz Wojciechowski. 

       Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji  

                          Radny Piotr Pochwała 

       Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący 

                        Komisji  Radny Krzysztof Zieliński. 

                                    / stanowią załączniki/ 

                                  :  

                            16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymał” 

 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła               

             jednogłośnie   

                              U c h w a ł ę  Nr XLIII/372/2009  
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 8/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności  

    niezabudowanej nieruchomości położonej w Łowiczu, obręb Korabka - 

    przedstawiła Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami 

                                     / stanowi załącznik/ 

                           Pytań i  uwag nie zgłoszono. 

    Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta -przedstawił  

               Z-ca Przewodniczącego  Komisji Radny Ryszard Szmajdziński. 

    Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący  

                        Komisji  Radny Grzegorz Wojciechowski. 

    Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji  

                                Radny Piotr Pochwała 

    Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący 

                        Komisji  Radny Krzysztof Zieliński. 

                                     / stanowią załącznik/ 

                         17 „za”, 0 „przeciw”, 0  „wstrzymujących” 

 

   Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdza, że Rada Miejska przyjęła                    

   jednogłośnie     

                          U c h w a ł ę  Nr XLIII/373/2009  

 

9/ Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę  

    Miasto Łowicz umowy o dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury  

    Fizycznej przedsięwzięcia inwestycyjnego pn:„Budowa zadaszonej    

    trybuny Stadionu OS iR  nr 1 w Łowiczu  realizowanego w ramach  

    zadania „Modernizacja stadionu OS i R”- przedstawił  Pan Arkadiusz  

                               Podsędek  Skarbnik Miasta  

                                  / stanowi załącznik/ 

                                Pytań i  uwag. nie zgłoszono. 

     Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta -przedstawi  

               Przewodniczący Komisji Radny Jacek Haczykowski. 

     Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawi Przewodniczący  

                        Komisji  Radny Grzegorz Wojciechowski. 

     Opinię Komisji Społecznej – przedstawi Przewodniczący Komisji  

                                Radny Piotr Pochwała 

     Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawi Przewodniczący 

                        Komisji  Radny Krzysztof Zieliński. 

                             / stanowią załączniki/ 

                   19 „za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

    Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdza, że Rada Miejska przyjęła                    

    jednogłośnie   

                          U c h w a ł ę  Nr XLIII/374/2009  

 

 10/Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady  

     Powiatu Łowickiego w sprawie przekształcenia Zespołu Opieki  

     Zdrowotnej w Łowiczu - przedstawi Pani Maria Więckowska                                                                    

                                         Sekretarz Miasta                                        

                                          / stanowi załącznik/ 
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    Pan Bolesław Heichman - Wicestarosta  Powiatu Łowickiego- poinformował,  

    że główną przyczyną likwidacji przychodni jest brak specjalistycznej kadry lekarskiej, 

    co uniemożliwia zakładowi przystąpienie do podpisywania kontraktów z NFZ.      

    Dyrekcja ZOZ w Łowiczu wielokrotnie podejmowała próby zmiany tego stanu. 

    Wszystkie przychodnie nie działają od kilku lat a niektóre z nich nie zostały utworzone. 

    W przypadku poradni gruźlicy i chorób płuc NFZ nie podpisał z ZOZ w Łowiczu umowy 

    na świadczenie usług zdrowotnych od 1 marca br. 

    Stwierdził, że zachodzi potrzeba uporządkowania struktury organizacyjnej zakładu  

    zmierzającego  do zachowania zgodności rodzajów i zakresów udzielanych świadczeń 

    zdrowotnych określonych w statucie ze stanem faktycznym. 

    Radna Ewa Zbudniewek - stwierdziła, że Radni otrzymali projekt uchwały   

    na 3 godziny przed  głosowaniem i nie mieli możliwości jej przedyskutowania. 

    Zwróciła się z zapytaniem do obecnego na sesji Radnego Powiatu Łowickiego,  

    który jak się okazało, nie zna projektu uchwały Rady Powiatu. 

    Stwierdziła, że proponowana likwidacja przychodni lekarskich jest efektem złego  

    zarządzania ZOZ od wielu lat. Na pewno nie było by problemu z zatrudnieniem  

    specjalistów gdyby proponowano większe pieniądze. 

    Dla mieszkańców miasta i okolic dostęp do Lekarzy Specjalistów jest bardzo utrudniony,  

    są duże problemy z dostaniem się do specjalisty a czas oczekiwania wynosi często ponad  

    3 miesiące. Wiele osób chorych na płuca nie będzie miało gdzie podejmować leczenia. 

    Stwierdziła, że są to wieloletnie zaniedbanie w zakresie prowadzenia leczenia  

    specjalistycznego w całym kraju. 

    Radny Piotr Pochwała - stwierdził, że radni reprezentują mieszkańców miasta dla  

    których podjęcie decyzji o likwidacji poradni nie jest korzystne. 

    Od wielu lat ZOZ ma problemy z pozyskiwaniem Lekarzy Specjalistów. 

    Udało się utworzyć Poradnie Ortopedyczną co świadczy, że można zatrudnić Lekarza  

    Specjalistę. Takie usługi mogą świadczyć lekarze, którzy podejmą swoją działalność. 

    Dla ZOZ nie jest to opłacalna działalność a  mieszkańcy nie będą zadowoleni  z takiego  

    działania. 

    Radny Ryszard Szmajdziński - stwierdził, że problem likwidacji poradni jest złożony. 

    Być Radnym jest to honor i obowiązek a należy unikać kompromitacji Rady Miejskiej. 

    Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad większością głosów. 

    Radni powinni mieć możliwość przedyskutowania i przekonania, że jest to jedyne możliwe  

    rozwiązanie. Zlikwidowanie 9 poradni powinno być  szczegółowo uzasadnione przez  

    Starostwo Powiatowe. Pan Starosta powinien operować cyframi, jakie są koszty  

    prowadzenia poradni, jaki może być kontrakt z NFZ, ilu mamy specjalistów, ilu brakuje,   

    jakie są środki finansowe potrzebne na te cele. Czy jest to rentowne działanie, czy stanowi  

    pomoc dla  Szpitala i mieszkańców  miasta i okolic. 

    Starosta obecny na Sesji odczytał tylko oświadczenie Rady Społecznej przy ZOZ. 

    Powinna być dyskusja nad problemem, dlaczego dochodzi do takiej konieczności  

    zamykania poradni, do zmniejszenia oferty dla społeczeństwa, zmniejszenia kontraktu 

    z NFZ, co wiąże się z ograniczeniem usług dla społeczeństwa. 

    Na obecną sesję powinien być zaproszony Dyrektor ZOZ a Radni powinni zostać 

    przekonani o słusznym działaniu dla całego społeczeństwa.  

    Na ten cel powinny być środki finansowe większe, aby pozyskać specjalistów.  

    Stwierdził, że była podejmowana próba przekonania radnych, co do słuszności podjęcia  

    uchwały. Nie ma przedstawionego wyniku ekonomicznego likwidowanych przychodni. 

    Radni  mają wiele wątpliwości a  powinni być przekonani o konieczności likwidacji  

    przychodni.  
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Pan Krzysztof Jan Kaliński -stwierdził, że nie była to podejmowana próba przekonania 

Radnych, tylko wyjaśnienia problemu. Starosta Łowicki wystąpił z wnioskiem  

o zaopiniowanie projektu uchwały, dlatego opracowany został taki projekt uchwały . 

Radni Rady Miejskiej powinni zdecydować w głosowaniu nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z zapytaniem, czy przedstawiciele Starostwa 

Łowickiego udzielą odpowiedzi na wątpliwości  i uwagi Radnych. 

Pan Krzysztof Jan Kaliński - poinformował, że Dyrektor ZOZ jest na urlopie a jego brat  

nie mógł być obecny na dzisiejszej sesji. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta -przedstawi  Przewodniczący Komisji  

                      Radny Jacek Haczykowski. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawi Przewodniczący Komisji   

                      Radny Grzegorz Wojciechowski. 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawi Przewodniczący Komisji  

                                Radny Piotr Pochwała 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawi Przewodniczący 

                        Komisji  Radny Krzysztof Zieliński. 

                             / stanowią załącznik/ 

                    0„za”, 11 „przeciw”, 7  „wstrzymał” 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdza, że Rada Miejska  nie przyjęła                                          

                              w/w  uchwały. 

 

 Ad.6. 

 

Informację o działaniach w okresie między Sesjami –przedstawi Burmistrz Miasta. 

                                             / stanowi załącznik/                           

Burmistrz Miasta poinformował, że nasze miasto zajęło 4 miejsce w kraju w gronie małych 

miast i gmin  wiejskich w rankingu „ Rzeczpospolitej” pokazującej  aktywność w sięganiu 

przez samorząd lokalny po fundusze unijne w latach 2006-2009. 

Burmistrz Miasta poinformował, że w przeliczeniu na 1 mieszkańca uzyskaliśmy 3 miejsce  

w kraju. Stwierdził, że jest to sukces Rady Miejskiej i Urzędu Miejskiego. 

Odczytał Gratulacje przesłane przez Jerzego Buzka Byłego Premiera a  obecnego 

Przewodniczącego Parlamentu Europejskiego za osiągnięcia naszego miasta znajdującego  

się w czołówce najlepiej rozwijających się miast w Polsce. 

                               Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Miejska przyjmuje do wiadomości przedłożoną informację. 

 

Ad.7. 

 

Odpowiedzi na interpelację i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji  

zostały udzielone ustawowym terminie. 

                                    Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.8. 

 

Radny Robert Wójcik i Radny Ryszard Szmajdziński złożyli wniosek o zmianę Uchwały  

Nr XXXVIII/332/2009 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 26 marca 2009 roku. 

                                         / stanowi załącznik / 
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Pan Krzysztof Jan Kaliński - poinformował, że Uchwała została podjęta w marcu b.r. 

natomiast wypowiedzenia były wręczane przez Dyrektora Zespołu Szkół z Oddziałami 

Integracyjnymi i Dyrektora Przedszkola Integracyjnego. 

Burmistrz Miasta poinformował, że przygotowywany jest nowy projekt uchwały w tym 

zakresie. 

Radny Ryszard Szmajdziński - zwrócił się z zapytaniem, czy wypowiedzenia warunków 

pracy były antydatowane. 

Radny wystąpił z prośbą o wyrównanie ulicy Makowska, ponieważ są duże trudności  

z dojazdem karetki, czy innych samochodów. 

Burmistrz Miasta  stwierdził, że obecnie nie ma destruktu, którym można by wyrównać 

ulicę i w najbliższym czasie nie ma szans na jego pozyskanie. 

Poinformował, że w tej sprawie była na rozmowie Pani Lenarczyk, ale obecnie będą pewne 

trudności. 

Pan Cezary Kołodziejski - poinformował, że żużlu nie można stosować. 

Radny Robert  Wójcik - zwrócił się z zapytaniem do Pana Skarbnika czy wpłynęło pismo  

z Ministerstwa Finansów w sprawie obniżenia dotacji środków finansowych i w jakiej 

wysokości. 

Pan Arkadiusz Podsędek - poinformował, że jest pismo informujące o procentowym  

obniżeniu dotacji, poza subwencją oświatową, która ma być na planowanym wcześniej 

poziomie. 

Pan Krzysztof Janicki - Przewodniczący Zarządu Osiedla „Górki” - podziękował 

Burmistrzowi Miasta za rozpoczęcie inwestycji drogowych na osiedlu Górki. 

Poinformował, że 2 tygodnie temu na osiedlu zabrakło wody. Przyczyną była sprawa 

wodociągu przebiegającego przez posesję Pana Siewierskiego.  

Zwrócił się z zapytaniem, co w tym temacie zrobiono, jakie podjęto działania, aby sytuacja 

się nie powtarzała. 

Stwierdził, że w ubiegłym roku była wykoszona rzeka Uchanka a obecnie jest bardzo  

zarośnięta, dlatego należy ją oczyścić. 

Poinformował, że na terenie osiedla są tereny zielone, które również należy wykosić . 

Zwrócił się z prośbą o rozważenie  usytuowania przystanku na ulicy Zagórskiej, na zebraniu 

mieszkańców była informacja, że jest to nie możliwe, ponieważ są progi zwalniające. 

Stwierdził, że na Jastrzębi są progi zwalniające i autobusy miejskie przejeżdżają. 

Pan Krzysztof Jan Kaliński - poinformował, że na osiedlu Górki jest dużo terenów 

zielonych, ale z powodu dużej ilości deszczów trawa szybko rośnie.  

Wiele terenów jest wykaszanych, ale ciągle jest wiele do wykonania w tym zakresie. 

Stwierdził, że rozważana jest możliwość sprzedaży części terenów zielonych 

Burmistrz Miasta poinformował, że 27 czerwca b.r. została zamknięta  zasuwa przez Pana 

Siewierskiego i nie było wody na całym osiedlu. 

Była interwencja ekipy wodno-kanalizacyjnej ZUK i zasuwa została otwarta. 

Pan Siewierski twierdził, że będzie zamykał zasuwę w następne soboty. 

Zaproszono na spotkanie Pana Siewierskiego, który nie wziął udziału.  

Pan Cezary Kołodziejski - Dyrektor ZUK - poinformował, że Pan Siewierski nabył działkę 

z naniesieniami, przez którą przebiega główny wodociąg zasilający osiedle Górki. 

Pan Siewierski domaga się usunięcia instalacji ze swojej działki.  

Były prowadzone rozmowy przy udziale Naczelnika WSK celem ustalenia porozumienia  

w tym zakresie,ale Pan Siewierski stwierdził, że wystąpi na drogę sądową. 

Pan Siewierski w dniu 27 czerwca b.r. zasunął zasuwę i stwierdził, że będzie to robił do 

chwili zabrania instalacji, ale zezwolił na otwarcie zasuwy i włączono wodę. 

Pan Siewierski zagroził, że 4 lipca b.r. zamknie zasuwę i nie pozwoli wejść na teren posesji. 
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W takim przypadku należy wzywać Policje z prośbą o pomoc i dlatego sprawa została 

zgłoszona do prokuratury o możliwości popełnienia przestępstwa. 

Pan Krzysztof Jan Kaliński - poinformował, że rozważana jest możliwość obejścia zasuwy  

i przeprowadzenia sieci wodociągowej w innym miejscu, w pasie drogowym. 

Pan Paweł Gawroński -  Naczelnik WSK - stwierdził, że miasto jest obligowane do 

wykoszenia rzeki Uchanki na odcinku od ulicy Piaskowej do ujścia rzeki. 

Poinformował, że aktualnie w przygotowaniu jest dokumentacja przetargowa na wyłonienie 

wykonawcy na konserwację wszystkich cieków w mieście. 

Planowane jest ogłoszenie przetargu w III dekadzie sierpnia b.r. 

Pan Burmistrz Miasta - poinformował, że na terenie Górki w tym roku wykonanych jest 

wiele inwestycji drogowych. 

Pan Bogdan Suchanek - Dyrektor MZK - poinformował, że sprawa przejazdu autobusu 

ulicą Zagórską była  zgłaszana na spotkaniu Zarządu osiedla jesienią ubiegłego roku.  

Stwierdził, że ulica Zagórska jest zbyt wąska, aby przejechał autobus. Rozważane były różne  

możliwości zmiany organizacji przejazdu autobusu MZK, ale nie jest to możliwe ze względu 

na parametry ulicy. 

Pan Krzysztof Janicki - stwierdził, że dysponuje innymi informacjami, że Pan Siewierski  

nie chce się pozbywać sieci wodociągowej. Zaproponował, aby zorganizować spotkanie  

w Zarządzie Osiedla przy udziale Radnych, Burmistrza Miasta, Dyrektora ZUK i Pana 

Siewierskiego i ustalić porozumienie w tej sprawie. 

Stwierdził, że autobusy przejeżdżają ulicami o takich samych parametrach jak ulica Zagórska 

i należy powrócić do tematu w innych okolicznościach. 

 

Radny Kazimierz Sobieszek -stwierdził, że kilkakrotnie zgłaszał konieczność naprawy dróg 

wykonanych w ubiegłym roku np.: Ulicy Powstańców, Mostowej, Blich, Kiernozkiej, gdzie 

jest wiele usterek, które należy usunąć. Są duże zadolenia w asfalcie, zniszczona jest zatoczka 

przez samochody w ulicy Kiernozkiej. 

 

Pan Jakub Szwarocki - mieszkaniec Ul. Czajki  z bloku komunalnego - poinformował,  

że od ponad roku stara się o zamianę mieszkania na większe. 

Stwierdził, że zamieszkuje w mieszkaniu 32 m i posiada rodzinę 5 osobową i żadne 

podejmowane rozmowy nie przynoszą efektu. Zawsze otrzymuje informacje, że brak wolnych 

mieszkań a takie są na terenie miasta. 

Burmistrz Miasta poinformował, że jest lista osób oczekujących na mieszkania w 2009 roku 

zaopiniowana przez Komisję Mieszkaniową i Socjalną. Na mieszkania oczekuje ponad 300 

osób z listy oraz  ponad 30 z wyroków eksmisyjnych i 20 wniosków  zagrożeń budowlanych .  

Stwierdził, że takim osobom w pierwszej kolejności są przydzielane wolne  mieszkania. 

ZGM zgłasza wolne lokale pisemnie do Burmistrza Miasta i wtedy dokonuje się przydziału. 

Pan Jakub Szwarocki - poinformował, że jest częstym interesantem Pana Burmistrza  Miasta 

i zgłaszał kilkakrotnie informację o wolnych lokalach. 

Pan Burmistrz Miasta - stwierdził, że przydział mieszkań jest dokładnie analizowany  

i podejmowane są decyzje zgodne z  prawa. 

 

Ad.9. 

 

Następna Sesja Rady Miejskiej w Łowiczu  planowana jest na  27 sierpnia   

2009 roku  godz.13-tej z tematami: 

 

  1.Informacja na temat zmian w systemie oświaty. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zmianę terminu posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej z dnia 10 sierpnia b.r. na 17 sierpnia b.r.  

 

     Radni nie wyrazili zgodą na zmianę terminu posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 

    

Radna Jolanta Głowacka - przedstawiła planowane posiedzenia Komisji  

w miesiącu sierpniu bieżącego roku. 

                                      / stanowi załącznik /  

.  

 

          

Ad.10. 

 

Na tym zakończono  obrady XLIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

 

 

 

 

 

Protokółowała:                          Sekretarz   Sesji:                     Przewodniczący Rady 

 

Alicja Dutkiewicz                    Jolanta Głowacka                        Henryk Zasępa   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


